

認識我的國家:



人口超過2,000萬



約 63%女童和48%男童失學



每12名兒童便有1名兒童 無法度過5歲生日

自2016年起,尼日爾救助兒童會與當地社區和組織合作展開助養兒童計劃,以應付當地兒童特別的需要。有賴大家慷慨的支持,我們可以透過計劃惠及兒童、家庭以至整個社區。

年幼學童:

能於幼兒階段接受早期教育的兒童,相比沒有機會接受早期教育的兒童,於未來在學習和社交上表現更為出色。我們透過提供優質學前班、早期識字和家長培訓,為確保兒童可以在健康和正面的基礎下為未來作好準備。

卓越學生:

我們致力改善尼日爾兒童的教育,並著重於教師培訓、 讀寫能力、數學能力和社區參與。我們特別注重讓女孩 接受教育和在社區內推廣她們的權利。我們的項目還包括翻新學校、提 供基本用品和提倡兒童友善政策。

健康媽媽及寶寶:

我們致力確保新生嬰兒在分娩過程中安全順利,兒童有機會接受疫苗注射,避免受到致命疾病的威脅。我們正在與社區合作,致力改善健康、個人衛生和環境衛生。

兒童保護:

我們成功地透過社區計劃處理性別議題,提供「模範丈夫學校」,改善 針對青少年的性別規範。









include renovating schools, providing essential supplies and promoting child-friendly policies.

Healthy Moms and Babies:

We're helping ensure babies are delivered safely, and that children receive lifesaving immunizations to protect them from killer diseases. We're working with communities to improve health, hygiene and sanitation.

Child Protection:

We successfully used community approaches to address gender norms, notably with adolescents, to promote male engagement through our Model Husband School approach.

Country Facts:



More than 22 million population



About 63% of girls and 48% of boys are out of school



1 in 12 children dies before their 5th birthday

Since 2016, Save the Children in Niger has worked with local communities and organizations to design sponsorship programs tailored to meet the unique needs of children. Thanks to generous sponsors like you, children, families and entire communities receive the many benefits of our programs.

Early Learners:

Participants in the Early Learners program make great intellectual and social gains later in life, compared to children without access to similar programs. We support quality preschools, early literacy and parent training to ensure a healthy and positive foundation that prepares children for success.

Successful Students:

We seek to improve the education of Niger's children with a focus on teacher training, literacy, numeracy and community engagement. Special attention is paid to educating girls and communities on girls' rights. Our programs also





